
Zápis  z  veřejného zasedání  zastupi te ls tva obce Lány  
konaného dne 27.8.2007 od 18.00 hodin 

 v  hotelu  Classic Lány 
 
Přítomni: 8 členů zastupitelstva obce, viz. prezenční listina 
 
Omluveni: p. Jaroslav Běloušek,  JUDr.Ernest Kosár, Ing.Jan Loskot 
 
 
Program jednání: 

1. zahájení,  
2. kontrola usnesení 
3. zpráva starosty obce 
4. obecně závazná vyhláška č.2/2007 o místních poplatcích 
5. informace o stavebních akcích 
6. diskuze 
7. usnesení, závěr 

 
 
Ověřovatelé zápisu:  p.Karel Pleiner 
                                    p.Jiřina Věrnochová 
 
Usnesení připraví :    p. Václav Fencl 
 
Zápis provede:         Dana Hnízdilová 
 

Hlasování k programu 
jednání:    + 8 

 
1.Veřejné zasedání zahájil starosta obce p. Karel Sklenička.  
 
2. Kontrola usnesení č. 3/2007 ze dne  28.5.2007 
Kontrolu  usnesení č.3/2007 provedl p. Václav Fencl, vše bylo splněno.  
 
3. Zpráva starosty obce o činnosti zastupitelstva  
Starosta obce p.Karel Sklenička seznámil přítomné zastupitele a občany se zprávou o činnosti 
zastupitelstva obce od posledního zasedání. 

• Lánské letní slavnosti 2007, slavnostní koncert v předvečer slavností pořádaný 
v zámecké kapli 

• Soutěž „Rozkvetlá vesnice“ 
• Vybudování zpevněné plochy na nádoby pro separovaný odpad v lokalitě nové 

zástavby ul.Pod Hřištěm 
• Umístění nových odpadkových košů 
• Oprava dešťové kanalizace ve Vašírově u čp.1 
• Ukončení nájmu na dům čp. 174 s panem Janouškem ke dni 30.9.2007 – členové 

zastupitelstva předloží návrhy na další využití - zapsat do usnesení 
• Informace o jmenování nové ředitelky základní školy – Mgr.Vrabcová, na ZŠ přichází 

nová zástupkyně ředitele Mgr.Přibylová 
• Instalace  vysílače společnosti BUBÁKOV na budovu základní školy 
• Zřízení veřejného internetu ve vestibulu budovy obecního úřadu, který bude občanům 

zpřístupněn v pracovní době úřadu 



• Informační systém v obci se nepodařilo realizovat vzhledem ke značné vytíženosti 
firmy ADSUM, která má systém instalovat. Budou vyvolána další jednání k urychlené 
nápravě 

• Návrh na zřízení informačního centra v budově Muzea TGM v Lánech – jednání 
zahájí p.Havelka – zapsat do usnesení 

• Informace o dalším postupu na získání potřebných pozemků pro výstavbu chodníku 
Lány-Slovanka 

• Připomínky k obsahu diskuzního fóra na webových stránkách obce Lány 
 
 
4. Schválení Obecně závazné vyhlášky č.2/2007 a místních poplatcích 
Místostarosta obce p.Fencl seznámil přítomné členy zastupitelstva obce a přítomné občany se 
zněním nové OZV o místních poplatcích, která byla projednávána na pracovním zasedání 
zastupitelstva. 
 
Starosta vyzval členy zastupitelstva obce k diskuzi: 
p.Havelka: OZV neřeší parkování vozidel v obci 
p.Sklenička: celý článek o parkování vozidel byl vypuštěn, parkování vozidel se řídí čistě 
dopravními předpisy o provozu na místních komunikacích. 
         Hlasování: 
         +   8 
         -    0 
         Z   0 
                                                                                                                   
5. Stavební akce 
starosta obce p.Sklenička informoval přítomné o postupu stavebních akcí: 

• Byly dokončeny stavební úpravy náměstí v celkové hodnotě 800tis.Kč, získaný grant 
–121tis.Kč, v návaznosti na dokončení náměstí byl vybudován chodník proti poště od 
čp.11 směrem k rybníku v ul. Křivoklátské 

• Rekonstrukce hřiště v areálu základní školy 
• Výměna 15 oken v budově základní školy 
• Restaurátorské práce na sousoší Jana Nepomuckého a sv.Antonína Paduánského 
• Instalování 13 „hnízd“ bezdrátového rozhlasu 
• Oprava příjezdové cesty ke školní jídelně ZŠ Lány – asfaltový povrch 

 
 
6. Diskuze 
p.Havelka: informoval o práci kulturní komise za uplynulé období: 

• Koncert Hradní stráže v atriu hotelu Classic 
• Vystoupení hudby SENIORKA pro vedením pana Slavíka 
• Akce „Příjezd kněžny“, divadelní představení pro děti a „diskotačení“ pro děti 
• Cyrilometodějské posezení se SENIORKOU u kapličky ve Vašírově 
• Spoluúčast na pořádání rekonstrukce „Bitvy u Zborova“ 
Diskuze na webových stránkách obce Lány: nedůstojné napadání spolků působících 
v obci, především pak Sbor dobrovolných hasičů Lány. 

 
p.Pleiner: zatravněné plochy vzniklé po dokončené rekonstrukci III. etapy náměstí nejsou 
finální. V podzimních měsících budou plochy osázeny. 
 
 
 
 



p.Krejčíř: informoval o provedení geometrického zaměření budovy hasičské zbrojnice a s tím 
vyplynuly nejasnosti ohledně užívání pozemků. Manželé Benovi nabídli obci Lány odprodej 
části pozemku v těsném sousedství hasičské zbrojnice. Dále je nutné vyřešit užívání obecního 
pozemku manželi Jirglovými-zapsat do usnesení. 
 
pí.Hlavsová: úkol pro finanční výbor – provést vyúčtování Lánských letních slavností 2007. 
                     Dále navrhla zastupitelům obce odsouhlasit finanční výpomoc pro rodinu 
Králových, které postihl požár v bytě na adrese Lány, U Lipky čp.429.V rozpočetu obce je 
finanční rezerva pro mimořádné výdaje – sociální pomoc. Navržená částka 20.000Kč. 
 
         Hlasování: +   8 

- 0 
Z    0 
 

p.Picka V.: nezavrhoval by diskuzní fórum na webových stránkách obce. Zastupitelstvo se    
                   dozví, co občany trápí, co by se dalo zlepšit apod. O práci SDH by se mělo více  
                   informovat 
         starosta: nebráníme se kritice, ale napadání a urážení na tyto stránky nepatří . 
 
p.Sláma: jak bude řešeno nedostatečné dopravní značení v obci. Nová zástavba značení nemá,  
               platí „pravidlo pravé ruky“? 
                 p.Pleiner: dopravní generel je zpracován, po dokončení obchvatu budou 
komunikace  převedeny do majetku obce. Návrh dopravního generelu je označení ulic jako 
jednosměrných. Což není nejlepší řešení. 
 
 
p.Sklenička K.: podal  přítomným informace o výstavbě obchvatu. 
 
pí.Schritterová: parkoviště u rybníka má povoleno parkování autobusů a nákladních vozidel,  
                         nová OZV parkování neřeší. 
                         p.Fencl: dodatková tabulka bude odstraněna po nabytí účinnosti OZV. 
 
p.Hatina: budou instalovány kontejnery na odpad ze zahrádek? 
                        p.Ladra: kontejnery budou, četnost odvozu bude vyšší. 
                        p.Sklenička: upozornil,že uložení bioodpadu zdarma na skládku Ekologie s.r.o 
                                             již nebude. 
 
pí.Lustigová:  úklid pozemků v ul. U Statku (proti domu čp.191 a bývalá laboratoř) 
                       u čp.191 nesvítí lampa VO 
                       starosta:  obec osloví ředitele ŠZP, aby zajistil úklid pozemků v majetku ŠZP 
 
p.Sláma: v případě požáru skládky EKOLOGIE zjistil, že vzniklý smog byl těsně pod hranicí  
               pro evakuaci občanů. 
               starosta:  obec žádala Magistrát města Kladna, odbor životního prostředí o podání 
                              zprávy, jakého charakteru byly vzniklá zplodiny z požáru skládky. 
                              Do dnešní doby nikdo neodpověděl. Budeme celou věc urgovat. 
 
 
p.Zelenka: při západních větrech dochází ke značnému znečištění obecních pozemků ze  
                  ze skládky Ekologie. 
                  Navrhuje osazení pozemků  dřevinami, které zachytí nepořádek. 
                  p.Pleiner:  souhlasí s tímto nápadem na osázení pozemků. 



 
p.Havelka: navrhuje využít informaci o koncentraci smogu k dalšímu postupu při  
                  zalesnění pozemků, zainteresoval by spol.Ekologie. 
p. Picka: okolí obce je nepěkné, navrhuje vyhlásit akci – úklid lesa s kulturním programem  
               pro občany. Věří, že by se tato akce setkala s ohlasem. 
 
p.Havelka: plánuje akci ve spolupráci se ZŠ – zapojit žáky do úklidu obce. 
               p.Picka: rodiče budou zásadně proti.  
 
p.Sláma: jak bude provedeno ozelenění obchvatu? 
               p.Fencl: existuje projektová dokumentace, která řeší osázení celé trasy dřevinami 
                             a keři. 
 
 
 
Návrh na usnesení : 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl p.Fencl, zástupce starosty. 
Starosta p.Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných připomínek,  
proto  vyzval zastupitele ke hlasování. 
 

Hlasování +8 
 
Závěr provedl p. Sklenička, starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným 
občanů za projevený zájem. 
 
 
 
 
Karel Sklenička, v.r. 
starosta  
 
Václav Fencl, v.r. 
 místostarosta  
 
Alena Hlavsová, v.r. 
místostarostka  
 
Karel Pleiner, v.r. 
ověřovatel  
 
Jiřina Věrnochová, v.r. 
ověřovatel  


